
1 

PROTOKÓŁ NR XLI/2013 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 4 grudnia  2013 roku w sali narad Urzędu Miasta i Gminy w 

Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

4. Pani GraŜyna Wojtaś – Pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

5. Pan Marcin Miszczyk – Dyrektor ZEASiP w Działoszycach 

6. Pan Marcin Leszczyński - Pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

7. Pan Maciej Sobecki – Zastępca Kierownika Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska 

oraz przewodniczący jednostek pomocniczych, których lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00 

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt Saracki . 

Stwierdził, Ŝe w sesji bierze udział 14 radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

 

Do pkt. 2-go 

Uchwalenie porządku dziennego obrad . 
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 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia:  

- 9 października 2013 roku 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

5. Informacja z przebiegu wykonania budŜetu miasta i gminy za I półrocze 2013 roku: 

a) przedstawienie  przez Skarbnika Miasta i Gminy uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach  w sprawie zaopiniowania „ Informacji o przebiegu wykonania budŜetu 

Gminy za  I półrocze 2013 roku” 

b) dyskusja, 

c) przyjęcie informacji. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Działoszyce na lata 2013-2016. 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie Miasta i Gminy na 2013  oraz wprowadzeniu 

zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta i Gminy Działoszyce na 2013 rok 

a) dyskusja,   

b) podjęcie uchwały.  

8. Projekt uchwały w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta będącej podstawą obliczenia 

podatku rolnego na 2014 rok. 

a) dyskusja,   

           b) podjęcie uchwały.  

9. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

2014 rok. 

a) dyskusja,   

           b) podjęcie uchwały.  

 10. Projekt uchwały w  sprawie określenia wysokości stawek podatku od  

nieruchomości na 2014 rok. 

a) dyskusja,   

b) podjęcie uchwały.  

11. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2013 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

         a) dyskusja,   

b) podjęcie uchwały.  

12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki, 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego oraz określenia warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat w przedszkolach publicznych prowadzących przez 

gminę Działoszyce. 

           a) dyskusja,   

b) podjęcie uchwały.  

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Działoszyce z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na lata 

2014-2016 roku. 

           a) dyskusja,   

b) podjęcie uchwały.  

14. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu po umowach 

zawartych na czas oznaczony. 

         a) dyskusja,   
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         b) podjęcie uchwały.  

15. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Działoszyce 

a) podjęcie uchwały  

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Odpowiedzi na zapytania. 

18. Sprawy roŜne. 

19. Zakończenie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad sesji                      i 

zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad 

sesji . 

  Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie / ''za'' – 14, ''przeciw'' – 0, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0/ i przystąpił do następnego punktu porządku obrad. 

 

Do pkt 3 

Przyjęcie protokołu z  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z sesji Rady Miejskiej                  

z dnia    4 grudnia  2013 r.  

Protokół został przyjęty większością głosów / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od 

głosu'' -1 . 

 

Do pkt. 4 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

 

   W okresie międzysesyjnym Burmistrz wydał zarządzenia, które przedstawił i szczegółowo 

omówił. 

 

Do pkt. 5 

Informacja z przebiegu wykonania budŜetu miasta i gminy za I półrocze 2013 roku. 

 Pani Krystyna Konderak -  Skarbnik MiG odczytała uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie 

zaopiniowania „ Informacji o przebiegu wykonania budŜetu Gminy za I półrocze 

2013 roku” 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
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 W związku z jej brakiem poddał pod głosowanie przyjęcie informacji . 

 W wyniku głosowania informacja została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 14, ‘’przeciw’’ 

– 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 6 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Działoszyce na lata 2013-2016 -  przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i 

Gminy Działoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Pan radny Krzysztof Grądek – ilu uczniów korzysta z pomocy materialnej? 

Odpowiedzi udzieliła Pani skarbnik Krystyna Konderak – w tej chwili nie posiadam takich danych 

poniewaŜ takimi sprawami zajmuje się ZEASiP, mogę jedynie podać kwotę, jaka jest przeznaczana 

na ten cel. 

 

W związku z brakiem  dalszych  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 14, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 7 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie Miasta i Gminy na 2013  oraz wprowadzeniu 

zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta i Gminy Działoszyce na 2013 rok -

przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 14, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

  

Do pkt 8 

Projekt uchwały w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta będącej podstawą obliczania podatku 
rolnego - przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Działoszyce -Zdzisław Leks – Na dochody gminy składają 

się dochody podatkowe , subwencja oświatowa, wyrównawcza, dotacje, które mają określone 

przeznaczenie oraz fundusze unijne. 

 Otrzymujemy prognozy o wysokości subwencji oświatowej i wyrównawczej, otrzymaliśmy 

taką prognozę na 2014 rok z Ministerstwa Finansów. Jak z niej wynika dla naszej Gminy jest niŜsza           

w stosunku do obecnego roku o ponad 600 000 zł. Subwencja wyrównawcza jest liczona na 

podstawie sprawozdania  z 2012 roku przesyłanego do Ministerstwa Finansów.  Gmina  w 2012 

roku uzyskała dochody podatkowe w wysokości 3 024 000 zł,   skutki obniŜenia górnych stawek 

podatku to  kwota 1 154 000 zł., skutki udzielonych ulg i zwolnień ustawowych niezaleŜnych od 

nas to               92 000 zł, natomiast umorzenia zaległości podatkowych to 7800 zł. Ministerstwo 

Finansów podsumuje wszystkie te kwoty, dzieli przez ilość mieszkańców i wylicza  na tej 

podstawie subwencje dla Gminy. Według Ministerstwa Finansów nasza Gmina się wzbogaciła i 

dlatego otrzymaliśmy mniejszą subwencję. 

 Gmina otrzymała mniej subwencji na 2014 rok poniewaŜ, rok 2013 wyliczany był na bazie 

roku 2011, a rok 2014 na bazie roku 2012, ale cena Ŝyta między rokiem 2011,                   a 2013 

wzrosła o 100%. śadna gmina nie podniesie podatku o 100%, ale dla Ministerstwa Finansów jest to 

nie waŜne poniewaŜ liczy dochody po maksymalnych kwotach, dlatego gminy rolnicze stały się 

fikcyjnie bogatsze i otrzymały niŜsze subwencje. W  naszym przypadku jest to kwota około  600 

000 zł.  

 JeŜeli będziemy utrzymywać dochody na tym samym poziomie nie podnosząc podatków to 

gmina zuboŜeje, bo stawki górne rosną, a Ministerstwo Finansów będzie obniŜać nam subwencję. 

 Dyskutowaliśmy na Komisjach Rady Miejskiej czy podnosić stawki podatków i doszliśmy 

do wniosku, Ŝe naleŜy zaproponować minimalny wzrost we wszystkich podatkach. Podniesienie 

podatku będzie stanowić wzrost dochodów Gminy w granicach 60 000 zł, natomiast samej 

subwencji jest mniej o  ponad 600 000 zł.  Gmina Ŝeby mogła zachować płynność i bezpieczeństwo 

finansowe to zdecydowano minimalnie podnieść kwoty podatków. 

 

 W związku z brakiem dalszych   uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 14, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 
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Do pkt 9-go 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na 2014 rok - przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
  

 W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 14, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

 

Do pkt 10-go 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2014 
rok- przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
  

 W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 14, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Przerwa – 10 minut 

Po przerwie: stan radnych 13- sesje Rady opuścił Pan radny Jerzy Suwała 

 

Do pkt 11-go 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2013 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - 

przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
  

 W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 0, 

‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 
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Do pkt 12-go 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki, 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego oraz określenia warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat w przedszkolach publicznych prowadzących 

przez gminę Działoszyce – przedstawił i omówił Pan Marcin Miszczyk – Dyrektor ZEASiP w 

Działoszycach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Pan radny Krzysztof Grądek-  pkt 14, ust. 5 pkt 2  ustawy o systemie oświaty mówi, Ŝe Rada 

Gminy moŜe w ograniczonym zakresie, albo całkowicie zwolnić z opłat za 2 i następne dziecko. 

Czy nie moŜna zastosować tego zapisu  i zwolnić całkowicie z opłat za korzystanie z przedszkola                  

2 i następne dziecko?,  

- jaka kwota jest uzyskiwana z dodatkowych opłat za korzystanie z przedszkola przez 2 i kolejne 

dziecko w skali roku? 

 Odpowiedzi udzielił Pan Marcin Miszczyk Dyrektor ZEASiP – w tej chwili nie jestem                  

w stanie podać dokładnej kwoty  uzyskanej z tych opłat, poniewaŜ od 1 wrześniu z mocy ustawy 

zmieniającej, musieliśmy  juŜ pobierać  opłatę  maksymalną, czyli 1 zł za kaŜdą godzinę pobytu 

dziecka powyŜej tego bezpłatnego, czyli po 5 godzinach. W przypadku oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych nie  ma to miejsca, poniewaŜ te oddziały są czynne przez 5 godzin, 

natomiast dzieci oczekujące na odwóz przebywają na świetlicy. Czyli w szkołach w Stępocicach                 

i w DzierąŜni takich opłat nie pobieramy w ogóle. Natomiast opłaty w rzeczywistości dotyczą 

Przedszkola  w Działoszycach, które jest czynne od godziny 7.00 do 15.00. Rodzice, którzy 

deklarowali dłuŜszy pobyt dziecka w przedszkolu płacili za 1 godzinę  w poprzednim roku 1,60 zł 

natomiast teraz ta kwota juŜ została obniŜona przez ustawodawcę  i wynosi obecnie 1,00 zł. JeŜeli 

dziecka nie ma to nie liczona jest opłata. Projekt uchwały juŜ proponuje ulgę prorodzinną poniewaŜ 

2 dziecko płaciło by tylko 0.50 zł za 1h. Obecnie mamy jedną rodzinę która posyła więcej niŜ 1 

dziecko do przedszkola. 

Pan radny Marek Kasprzyk – dla gminy jest to symboliczna kwota, natomiast juŜ dla rodzica 

niekoniecznie. 

Pan radny Andrzej Kołpak- według mnie powinniśmy wzorem innych gmin przyjąć kartę rodzin 

wielodzietnych, która by zwalniała rodziny wielodzietne np. z opłat za przedszkole lub 

wprowadzała ulgi w podatkach. 
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W związku z brakiem dalszej  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta większością głosów  / ‘’za’’ – 11, ‘’przeciw’’ 

– 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 2/. 

 

Do pkt 13-go 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Działoszyce z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 

publicznego na lata 2014-2016 - roku przedstawiła Pani GraŜyna Wojtaś Pracownik UMiG w 

Działoszycach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 14-go  

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu po 

umowach zawartych na czas oznaczony – przedstawił i omówił Pan Marcin Leszczyński – 

pracownik UMiG w Działoszycach. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 15-go 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Działoszyce 

  

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował Wysoką Radę, Ŝe otrzymał skargę złoŜoną 

przez Panią Dominikę Rząsę   na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Działoszyce. W związku z 
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powyŜszym zgodnie z obowiązującymi przepisami  skierował otrzymaną skargę do Komisji 

Rewizyjnej celem zbadania jej zasadności.  

 Zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Jana Banaszka  o 

przedstawienie stanowiska Komisji  w przedmiotowej sprawie. 

 Następnie  Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił  projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Działoszyce złoŜonej przez  Panią 

Dominikę Rząsę   i poddał go pod głosowanie. 

 

  W wyniku głosowania uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Miasta i Gminy Działoszyce  została przyjęta jako bezzasadna większością głosów  

/ „za’’ – 10, „przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 3/.  

 

 

Do pkt 16-go 

Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Pan radny Andrzej Kołpak – czy w uchwale podjętej  22 maja 2013 roku w sprawie wyposaŜenia 

nieruchomości w pojemniki na śmieci  nie popełniliśmy błędu, poniewaŜ zwraca się do mnie wiele 

osób, które nie zostały wyposaŜone w  pojemniki na śmieci. -  kiedy te osoby, otrzymają  pojemniki 

na śmieci, czy nie moŜna w uchwale zapisać, Ŝe osobą odpowiedzialną za jej wykonanie jest np; 

prezes firmy, która wygrała przetarg na wywóz śmieci? 

− czy jest moŜliwe wykonanie szaletu publicznego, teraz jak juŜ zbliŜamy się do końca 

wykonania kanalizacji.? 

− proponuje aby powołać komisje, która zajęła by się  opracowaniem karty rodziny wielodzietnej, 

która uwzględniała by róŜne ulgi podatkowe, 

− czy mieszkańcy którzy złoŜyli w czerwcu apel odnośnie rzeczki płynącej przy targowicy 

otrzymają odpowiedź? 

Pan radny Krzysztof Grądek – Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

dotyczący skargi na Burmistrza MiG Działoszyce, ale nie przedstawiono nam treści tej skargi. 

Proszę na przyszłość podać treść skargi tak abyśmy wiedzieli czego ona dotyczy              . 

 

Do pkt 17-go 

Odpowiedzi na zapytania. 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz MiG Działoszyce -  odnośnie pytań Pana Kołpaka dotyczących 
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wyposaŜenia nieruchomości w pojemniki na śmieci, to  gospodarka śmieciowa jest zadaniem 

własnym gminy, za kaŜde zadanie jest odpowiedzialny  pracownik urzędu , natomiast nie moŜemy 

np . osoby z zewnątrz obarczyć  odpowiedzialną za zadanie własne gminy poniewaŜ taka uchwała 

została by uchylona przez organ nadzoru prawnego. Natomiast gmina na podstawie zawartej 

umowy z firmą odbierająca śmieci zobowiązała zewnętrzny podmiot do wywiązywania się z 

umowy i tak teŜ uczyniliśmy. Obowiązek zaopatrzenia  właścicieli nieruchomości w pojemniki na 

śmieci przerzuciliśmy na firmę, która wygrała przetarg na odbiór śmieci i taką teŜ zawarliśmy z nią 

umowę. Jednak nie funkcjonuje to w sposób naleŜyty. Monitujemy do  firmy EKOM o wyposaŜenie 

nieruchomości w pojemniki, część juŜ pojemników dostarczyli, a część mają dostarczyć w 

najbliŜszym czasie.  

Gmina naliczyła firmie za  nie wywiązywanie  się w sposób naleŜyty z podpisanej umowy kary 

pienięŜne, być moŜe to ich zmobilizuje do wywiązania się z umowy. 

− odnośnie szaletu publicznego to zapewne jest wskazane jego wykonanie, ale wszystkich potrzeb 

i pomysłów nie da się wykonać w jednym czasie. Natomiast w chwili obecnej miasto 

Działoszyce jest rozkopane w związku z budową drogi wojewódzkiej. Wkrótce rozkopana 

zostanie ulica Krakowska w związku z jej przebudowa i ulica Krasickiego oraz ciągi piesze przy 

ulicy Pocztowej i Ogrodowej. Nie ma moŜliwości zrobić wszystkiego w jednym czasie, jeŜeli 

coś będziemy w tym kierunku robić to naleŜy zrobić to dokładnie, nie jest to temat zamknięty. 

− odnośnie karty rodzin  – to jest to bardzo waŜna sprawa i kaŜdy w tym kierunku ruch jest  jak 

najbardziej wskazany. 

− odnośnie kanału , to znajduje się on na działkach Skarbu Państwa, przekazaliśmy apel 

mieszkańców do Starostwa w Pińczowie. W tej chwili nie mamy jeszcze odpowiedzi, ale po jej 

uzyskaniu poinformujemy osoby zainteresowane tym tematem, 

 

Do pkt 18-go 

Sprawy roŜne. 
 

 Pan sołtys wsi Wolica –  czy rodziny która się składa z więcej niŜ 5 osób, będzie  mogła obiegać 

się o zwolnienie tych dodatkowych osób z opłaty za śmieci?,  

− w Wolicy są nieruchomości , które połoŜone są  np: kilometr od drogi głównej, do tych 

nieruchomości firma która wywozi śmieci nie dojeŜdŜa, natomiast opłaty są im naliczane, co 

zrobić z takimi gospodarstwami? 

Pan Waldemar Pieron – Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Miasta Działoszyce -  

− postulat Pana radnego Kołpaka w sprawie wykonania szaletu jest zasadny, tylko według mnie  
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w chwili powstania szaletu naleŜałoby zatrudnić, kogoś  do obsługi 

− proszę o wykoszenie zarośli przy tej rzece obok placu targowego, 

− zaproponował utworzenie sekcji piłki noŜnej dla kobiet, oraz zwrócenie większej uwagi na 

rozwój sportu na terenie Gminy, 

− na jakiej zasadzie jest wynajmowana hala sportowa? 

 

Pani sołtys wsi DzierąŜnia – Maria Paterek – Pani sołtys odniosła się w swojej wypowiedzi do osób 

które przebywają na terenie DzierąŜni tylko w okresie np.: wakacji i w złoŜonej deklaracji 

zaznaczyły tylko te miesiące w których przebywają, teraz natomiast wynikł problem , poniewaŜ 

tym osobą nalicza się opłatę za śmieci tak jakby przebywały na tych  letnich posesjach przez cały 

rok 

 

Pani sołtys wsi Biedrzykowice – Agnieszka OŜóg – Pani sołtys  zawnioskowała o lampę 

oświetleniową w miejscowości Biedrzykowice przy posesji Pani Nowalskiej. 

Odnośnie śmieci  w Biedrzykowicach jest bardzo duŜy problem – poniewaŜ albo zostają one 

zebrane z górnej części Biedrzykowic, a w dolnej juŜ nie albo na odwrót – bardzo proszę o 

zwrócenie firmie uwagi aby odbierała śmieci od wszystkich mieszkańców. 

− czy nie moŜna przyspieszyć wypłaty prowizji dla sołtysów za zbieranie opłat za śmieci i 

podatek tak przynajmniej do  7 czy 14 dni. 

Proszę  równieŜ o zwrócenie uwagi na to, aby sołtysi w dniu wpłaty podatku, mieli czynne w banku 

przynajmniej 1 okienko do dyspozycji, poniewaŜ przy ostatniej racie było czynne tylko jedno 

okienko dla wszystkich i niektórzy sołtysi czekali po kilka godzin, Ŝeby wpłacić pieniądze. 

 

Pan  sołtys wsi Marianów – Nowak Tadeusz – kiedy będzie wykonana droga na odcinku Sypów – 

Marianów? Droga miała być wykonana w tym roku. Gmina Pińczów wykonała swój odcinek, a te 

nasze pozostały. Radni równieŜ obiecywali i mieszkańcy Marianowa byli przekonani, Ŝe droga 

zostanie wykonana w tym roku i dlatego jesteśmy zawiedzeni. 

 

Pan sołtys wsi Szczotkowice – Sutor Tomasz – kiedy będzie podłączony wodociąg?    

 

Pan radny Andrzej Kołpak – kiedy będą odbierane śmieci wielkogabarytowe z posesji, czy jest 

opracowany harmonogram odbioru tych śmieci? 

 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz MiG Działoszyce -  w związku pytaniem Pana sołtysa z 
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Wolicy odnośnie zwolnień z opłat za śmieci rodzin powyŜej 5 osób, to ja juŜ wyjaśniałem, Ŝe na 

etapie kiedy podejmowaliśmy uchwały takiej moŜliwości prawnej nie było, natomiast w 

najbliŜszym czasie będziemy nad ta sprawą dyskutować. 

 W związku z tzw. przysiółkami w Gminie gdzie nie odbierają śmieci, to my jeŜeli 

otrzymywaliśmy informacje o takiej sytuacji, alarmowaliśmy firmę, Ŝe do tych przysiółków ma 

równieŜ dojechać, sporządzaliśmy im nawet mapki, jeŜeli natomiast nikt nas nie powiadamiał o tym 

problemie to nie mogliśmy nic w tym kierunku zrobić. 

 Odnośnie wniosków Pana Pierona – to uporządkujemy kanał przy placu targowym w 

najbliŜszym czasie. Natomiast odnośnie hali sportowej to nie ma Ŝadnego problemu aby z niej  

korzystania. Odnośnie rozwoju  sportu to złoŜony zostanie wniosek uwzględniający m.in. 

utworzenie szkółki i zatrudnienie trenera dla druŜyn sportowych roŜnych dyscyplin sportowych , 

uwzględnimy równieŜ utworzenie druŜyny dla kobiet. 

 Odnośnie pytań  Pani sołtys z DzierąŜni – jeŜeli osoba, która przebywa  w gminie tylko 

kilka tygodni w roku i złoŜyła deklaracje śmieciową, to w chwili wyjazdu muszą oni zgłosić do 

urzędu  swój wyjazd, tak aby nie naliczać im opłaty. 

W związku z pytaniami Pani sołtys z Biedrzykowic to będziemy rozmawiać z dyrektorem banku o 

udostępnienie jednej kasy na czas wpłaty podatku przez sołtysów. 

 Odnośnie pytania sołtysa ze Szczotkowic o moŜliwość przyłączenia  posesji  do sieci 

wodociągowej.   Obecny zakres wykonanych prac po stronie Gminy pozwala na przyłączanie się 

zainteresowanych do sieci wodociągowej w Szczotkowicach. Wykonanie przyłącza 

wodociągowego dla pojedynczego właściciela jest zapewne trudnością dlatego prowadzone są 

rozmowy z firmą, która wykonała by przyłącza dla wszystkich zainteresowanych, a końcowa 

akceptacja tych uzgodnień będzie naleŜeć do samych zainteresowanych.  

Odnośnie drogi w Marianowie. Zabiegaliśmy o wykonanie odcinka będącego własnością Gminy 

Pińczów, podjęliśmy uchwałę na sesji w dniu 11 września 2013 roku o jej  dofinansowaniu w 

wysokości 50%  ze środków własnych. Jak pamiętamy wszyscy zabiegaliśmy ja jak i radni u 

Burmistrza Pińczowa aby ten odcinek został wykonany poniewaŜ droga ta tak naprawdę słuŜy 

naszym mieszkańcom i Gmina Pińczów nie była zbyt zainteresowana aby ten odcinek odbudować. 

Wystąpiliśmy do Wojewody Świętokrzyskiego o środki finansowe na te odcinki drogi pozostałe do 

wykonanie, jednak ich nie otrzymaliśmy. Wobec tego nie mogliśmy ich wykonać ze środków 

własnych poniewaŜ wszystkie drogi gminne wykonujemy z udziałem środków zewnętrznych, co 

pozwala w szybszym tempie poprawić stan tych dróg. Ponownie będziemy zabiegać o środki 

zewnętrzne aby wykonać pozostałe odcinki tej drogi. 

 W związku harmonogramem wywozu odpadów  wielkogabarytowych to wyznaczymy  
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dzień i podamy do publicznej wiadomości taką informację. 

 

Do pkt 19-go 
 Zakończenie obrad sesji. 
 
 W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt 

Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji 

 

 

Protokołowała 

Agnieszka Iwan 
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